
 
 

Besluitenlijst Commissie Samenleving 2018-2022 
Datum 12-11-2019 

Tijd 19:30 – 20:45 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter R.A. Teunissen 

Aanwezigen J. Harmsen, A. Ilhan, M.B.M. Jansen, J.G.B.A.  Lombarts, C.H.M. van Merwijk, J. de 
Nooij, R.A. Teunissen, L. van der Velden, W.L.J. Voetdijk-ten Have, P. de Winkel, 
D.M. van der Velden, L.L.M. Engels  

College: N. van Dellen, B. Elfrink, H. Winters, C. Koers-de Graaf 
Afwezig met 
kennisgeving 

A. Ok 

 

  

1 
 

Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering en meldt dat de heer Ok verhinderd is. Door de 
commissie wordt besloten i.v.m. inspraak agendapunt 7 te behandelen direct na de 
inspraak.  
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Inspraak 

Gelegenheid voor inwoners om zich tot de commissie te richten over geagendeerde en 
niet-geagendeerde onderwerpen die tot de competentie van de commissie behoren. 

 

1. inspreker dhr. Bode inzake: ''alle hens aan dek''. 

2. inspreker dhr. Van ’t Hof - algemeen bestuurslid Kinderboerderij Rosorum Zevenaar 
bij agendapunt 7 

 
1. Inspreker 
Dhr. Bode heeft een inspraaktekst aangeleverd, die te raadplegen is op de agenda. 
 
Commissie 
De commissieleden stellen naar aanleiding van de inspraak enkele vragen aan de 
inspreker. De commissieleden spreken waardering uit voor het idee dat wordt 
gepresenteerd en geven aan graag in een andere setting hierover met de inspreker te 
willen doorspreken. 
 
2. Inspreker 
Dhr. Van ’t Hof heeft een inspraaktekst aangeleverd, die te raadplegen is op de 
agenda. 
 
Commissie 
Naar aanleiding van de inspraak stellen de commissieleden enkele vragen aan de 
inspreker. 
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Vaststellen besluitenlijst vorige vergaderingen 

De commissie besluit de besluitenlijsten van de vergaderingen van 24 september en 22 
oktober vast te stellen. 
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Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 

De commissie besluit de Raadsplanning en de (ibabs) overzichten toezeggingen en 
moties vast te stellen. 
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Raadsvoorstel Harmonisatie huurtarieven sportaccommodaties (Z/19/341437) 

De raad wordt voorgesteld: 

1. de Verordening tarieven sportaccommodaties 2020-2021 vast te stellen. 



 
 

Portefeuillehouder: wethouder Van Dellen 

 
Commissie 
Door de commissieleden worden vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over: 
- of de situatie zo blijft dat de huurtarieven door de gemeenteraad worden vastgesteld. 
 
College 
De portefeuillehouder geeft aan dat de vraag over het vaststellen van de huurtarieven 
wordt meegenomen in de gesprekken die met Ataro worden gevoerd naar aanleiding 
van de aanbevelingen in het Rekenkameronderzoek. 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering. 
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VNG Ledenbrief doordecentralisatie en nieuw verdeelmodel MO, BW en BG 

Tijdens de raadsvergadering van 18 september is door de fractie van GroenLinks 
verzocht om agendering van dit punt. De fractie verneemt graag van het college de 
stand van zaken. 

Portefeuillehouder: wethouder Winters 

 
Commissie 
Door de commissieleden worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen gemaakt 
over: 
- wat is de stand van zaken van de doordecentralisatie voor Zevenaar? 
- is er een relatie tot de Wet verplichte geestelijke gezondheidszorg (WVGGZ)? 
 
College 
Het college reageert op de inbreng en beantwoordt de gestelde vragen. Wethouder 
Elfrink geeft aan dat de WVGGZ wordt opgepakt in de regio, d.m.v. bestuurlijke 
afstemming en werkgroepen om te kijken wat er moet gebeuren. Er is een concept 
regionaal inrichtingsplan, is nog niet duidelijk of daarover naar de raad gekomen wordt 
met een voorstel of dat een Rib wordt.  
Wethouder Winters geeft aan dat er deze week een gezamenlijke raadsinformatiebrief 
wordt verstuurd waarin meer inhoud wordt gegeven op de doordecentralisatie voor 
maatschappelijke opvang en beschermd wonen. In het voorjaar wordt een besluit 
genomen over de transformatie en doordecentralisatie, dat komt ook naar de raad. 
 
Conclusie 
Het onderwerp is besproken. 
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Burgerbrief update kinderboerderij Rosorum Zevenaar 

Tijdens de raadsvergadering van 18 september is door de fractie van Lokaal Belang 
verzocht om agendering van dit punt. De fractie wil de vraagpunten bespreken met de 
commissie. 

Portefeuillehouder: wethouder Koers 

 
Commissie 
De commissie stelt onder meer vragen en maakt opmerkingen over: 
- is de grond waarop de kinderboerderij staat nog altijd eigendom van de 
begraafplaats? Wat betekent dit dat als het onderdeel zou worden van de NME en het 
op deze locatie een definitieve voorziening zou worden? 
- wil het college aan de slag met het verhaal van de inspreker? 
 
College 
Wethouder Koers reageert op de inbreng van de commissie. De NME krijgt een 
bredere rol dan voorheen op het gebied van duurzaamheid. Er wordt opnieuw gekeken 
naar de synergiemogelijkheden door samenwerking met de kinderboerderij. De 



 
 

gemeente huurt inderdaad een deel van de begraafplaats. Er wordt toegezegd: 
Het college gaat met kinderboerderij en NME in gesprek om te kijken welke 
mogelijkheden en vormen er liggen voor samenwerking, de portefeuillehouder geeft 
aan in Q2 2020 met een voorstel naar de raad te komen.  
 
Conclusie 
Het onderwerp is besproken. 
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Stand van zaken Sociaal Domein 

Vanwege de importantie en impact van het onderdeel sociaal domein staat dit 
onderwerp als terugkerend onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders informeren 
de commissie op hoofdlijn over de ontwikkelingen, voor de commissie is er 
gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van onderling overleg. 

 
College 
Portefeuillehouder Elfrink wijst op de evaluatiebijeenkomst RSD van 19 november. 
Portefeuillehouder Winters geeft een update over het verbeterprogramma Sociaal 
Domein. De inzichtfase uit het plan van aanpak BDO is afgerond er wordt een 
taskforce opgericht die vrijgesteld wordt van overig werk en onder leiding van BDO aan 
de slag gaat met het verbeterprogramma. 
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Punten van orde commissie 

Er wordt geen gebruik gemaakt van het punt van orde. 
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Mededelingen portefeuillehouders 

Gelegenheid voor de portefeuillehouders om korte actuele en urgente mededelingen te 
doen. 
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Rondvraag 

De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders. 

 
Commissie 
- Heeft het college kennisgenomen van het feit dat het filmhuis voorlopig afziet van 
verhuizing Hal12? 
 
College 
Ja, dat heeft te maken met het feit dat de werkzaamheden in Hal12 wat uitlopen. 
 
Commissie 
- Uit het nieuws vernomen dat de minister wil ingrijpen complexe jeugdzorg bij 
multiproblematiek. Zou u ons daarover op de hoogte willen worden? 
 
College 
Het staat op de agenda bij het bestuurlijk overleg in de regio. De portefeuillehouder 
geeft aan dat het college ook erg benieuwd is en als er iets belangwekkends te melden 
is, de raad daarvan op de hoogte wordt gebracht.  
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Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 
 

 


